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Plats och tid Eklövet, Lenhovda  2024-06-20 kl. 9:00 – 11:58 ajournering kl. 10:38-10:50 

Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Matthias Sjöberg (V), ordförande 
Simon Bring (SD), ordförande för kommunstyrelsen  
Gunvor Antonsson (HRF) 
Annika Erlandsson (SPF) §§ 1-9 
Lars-Erik Frisk (SPF) §§ 1-9 
Eva Steen (PRO) 
Ann-Charlotte Gustafsson (PRO) §§ 1-9 
Majlis Lundgren (PRO) 
Ulla-Stina Nordh (PRO) 
Åke Axelsson (PRO) 
Karl-Erik Karlsson (HRF) 
Lena Ekbring-Rindsäter §§ 5-13 

Övriga deltagare under 
respektive punkt i 
dagordningen 

Anne Hallberg, tillförordnad förvaltningschef välfärds- och omsorgsförvaltningen 
Simon Andersson, förvaltningssekreterare välfärds- och omsorgsförvaltningen 
Annette Cronholm, omsorgschef §§ 1-4 
Michel Tränefors. förvaltningschef samhällsserviceförvaltningen  
Per Lindgren, enhetschef kostenheten § 7 

Justeringens plats och tid Digital justering, klockan 10:00 tisdagen den 26 mars 2024 
 
Underskrifter 
 Sekreterare 

 
   

 Simon Andersson  

   Ordförande 
  

 Matthias Sjöberg  

 Justerare 
  

 Majlis Lundgren  
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5. Tillgänglighetsfrågor  
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2. Val av justerare 
Majlis Lundgren föreslås och väljs som justerare. Justering sker digitalt tisdagen 
den 25 juni 14:00  
_____________ 
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3. Rekryteringen inför sommaren inom 
omsorgsavdelningen 

Omsorgschef Annette Cronholm informerar om rekryteringen inför sommaren 
2024.  

_____________ 
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4. Hemtjänsten i Lenhovda 
Välfärds- och omsorgsförvaltningens omsorgschef Annette Cronholm 
informerar om uppsägningarna i hemtjänsten i Lenhovda. Flera av de som 
tidigare sagt upp sig har återtagit sina uppsägningar, efter enskilda samtal med 
samtliga. Simon Bring nämner att han fått positiv respons just om Hemtjänsten 
i Lenhovda av en kommunmedborgare.  
 
Lars-Erik Frisk, framhäver att kommunen gärna borde starta ett arbete att 
främja yrket. Åke Axelsson vädjar att använda människorna på golvet mer när 
det kommer till schemaläggning. Annette Cronholm framför att kommunen 
måste balansera styrning och eget ansvar, angående schemaläggning.  
_____________ 
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5. Tillgänglighetsfrågor 
Samhällsserviceförvaltningens (SSF) förvaltningschef Michel Tränefors 
informerar om väghållning för kommunen. Info om snöskottning finns på 
hemsidan genom att söka på ”snö”. Samhällsservicesförvaltningen delar in 
vägarna i tre olika prioriteringsklasser, ett, två och tre. För snöröjning finns det 
externa entreprenörer som hanterar snöröjningen samt halkbekämpning. 
Samhällsservicesförvaltningen har tagit emot klagomål angående enskilda vägar 
som klassas som prioritering tre. Entreprenörer har brustit med sin snöröjning 
och Samhällsservicesförvaltningen kommer att ta en dialog inför nästa säsong 
med entreprenörerna. När det förekommer hinder för snöröjning och ligger 
ansvaret hos fastighetsägaren att åtgärda det.  
 
Michel fortsätter angående handikapparkeringen på Eken att Uppvidingehus 
genomförde målningen utanför Eken. Michel har begärt en inventering av 
samtliga handikapparkeringar i kommunen för att garantera att det finns 
handikapplatser. Målning är en upphandling som gör att själva målningen kan ta 
till efter sommaren.  
 
Trafiksituationen i Lenhovda är katastrofal anser Lars-Erik Frisk och Anne 
Hallberg kontaktar kommunpolisen. Mats Ljungqvist kommunpolisen 
(kontaktuppgifter) informerar att kommunen saknar en placeringsbot, som 
polisen kan använda. Polisen tar gärna mot tips om tider och platser där polisen 
kan bevaka.  
Kontakt polisen: Tipsa polisen | Polismyndigheten 
 
Michel Tränefors informerar om tjänsten FixaMinGata (FixaMinGata) där man 
kan rapportera problematik med infrastrukturen i kommunen. Det finns 
fortfarande möjlighet att kontakta Samhällsserviceförvaltningen, via telefon 
eller mejl för att meddela om problematik.  
 
Michel Tränefors informerar att Samhällsserviceförvaltningen ständigt arbetar 
med tillgängligheten, angående inre tillgänglighet har de påbörjat ett bygge med 
nya kemisalen i Åsedaskolan. Entrén till biblioteket i Lenhovda har renoverats 
med fokus på tillgänglighet. Angående ombyggnationen för Individ- och 
familjeomsorgens kontorsutrymmen med fokus på säkerhet ligger det en 
förstudie beställd. Utomhus arbetar Samhällserviceförvaltningen att upphandla 
gatu- och parkbelysning. Samhällserviceförvaltningen arbetar också med att 
besiktiga varenda lokal i kommunen för att göra en långsiktig underhållsplan för 
våra lokaler.  
 
Det förekommer otydligheter angående om vem som äger lokaler för våra 
särskilda boende. Uppvidinge kommun äger många hus men har avtal med 
UppvidingeHus för drift och underhåll.  
_____________ 
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6. Framtiden för gamla delen av Olofsgården 
Michel Tränefors framför att det finns inget uppdrag till 
Samhällsserviceförvaltningen, i väntan på ett nytt beslut finns det möjlighet att 
hyra lokaler. Det har framkommit intresse från en förening att hyra lokalen, 
men ännu är inget klart. 

_____________ 
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7. Delrapportering kring projekt Kyld mat 
Per Lindgren, chefen för kostenheten, rapporterar om piloten för den kylda 
maten. Solglimten har varit den första avdelningen som provat den kylda 
maten. Alternativrätt har erbjudits på helger men har konsumerats i en mindre 
skala. Alternativrätt innebär populära rätter. Kosten får in väldigt få önskemål 
av maträtter. Lena Ekbring-Rindsäter undrar hur mycket tid och energi man har 
besparat utifrån personal. Per Lindgren menar, att det måste effektiveras men 
att det är framför allt välfärds- och omsorgsförvaltningen som har bättre koll på 
tid och energi. Åke Axelsson kritiserar kvalitén på den mat som erbjudits. Majlis 
Lindgren framför att kosten måste lyssna på att den kritik som har förmedlats. 
Matthias Sjöberg påpekar att Välfärds- och omsorgsförvaltningen och kosten 
måste göra en risk- och konsekvensanalys ihop för att undersöka hur den kylda 
maten påverkar arbetsbördan på hemtjänstpersonal. 

_____________ 
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8. Nya förskolan i Norrhult 
Michel Tränefors informerar om den nya förskolan i Norrhult, Trollstenen. 
Projektet har genomförts i samråd med pedagogerna och Uppvidingehus. 
Matthias Sjöberg framför för framtida projekteringar ska det gå igenom 
remissorganet kommunala pensionär- och tillgänglighetsråd (KPT). Tidigare har 
kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet fått ritningsutkast för att kunna 
påverka tidigare, men det förekommer ej längre. Det finns ett uppdrag för en 
förskola för Lenhovda där kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet ska 
involveras mer ska Michel se till. Kommunala pensionär- och 
tillgänglighetsrådet kan involveras i lokalförsörjningsprocessen, som ses över 
just nu där Simon Bring tar med sig i det arbetet. 

_____________ 
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9. Nya skolan i Älghult  
Michel Tränefors visar upp ritningen för Älghultskolan. Kommunstyrelsen ska 
ta ett beslut angående om hur tillagningskök ska struktureras i kommunen efter 
sommaren. Lena Rindsäter-Ekbring undrar om hur utemiljön finansieras, och 
det ska den privata aktören finansiera, svarar Michel. Åke Axelsson undrar om 
solceller kommer att sättas upp på skolan. Michel svarar att det finns ett beslut i 
kommunen att det ska förekomma solceller vid nybyggnationen. I detta fall blir 
Uppvidinge kommun som blir hyrgäster, vilket innebär att det blir en 
förhandling angående solceller.  

Simon Bring ser en brist i kommunikationen mellan barn- och 
utbildningsförvaltningen och kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet. 

_____________ 
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10. Lägesrapport Solgården 

Simon Bring börjar med att informera att det har inkommit en förfrågan från 
Länsstyrelsen att kolla på om lokalen kan använda Solgården som 
flyktningboende. 

Matthias Sjöberg förtydligar nämnden har tagit ett beslut att 
Samhällsserviceförvaltningen ska undersöka Solgårdens lokaler och göra en 
kostnadsberäknings. Välfärds- och omsorgsförvaltningen har genomfört en 
egen kalkyl om kostnader.  

Lars-Erik Frisk påpekar att den ekonomiska situationen i nämnden.  Matthias 
Sjöberg säger att nämnden inte har gjort ett beslut att öppna utan endast gjort 
en kalkyl om detta.  

Karl-Axel Svensson undrar hur processen fungerar om man får bo i ett 
äldreboende i den kommundelen som man bor i. När man får ett beslut om 
äldreomsorgen, får man önska vart man helst vill vara placerad förtydligar 
Matthias Sjöberg.  

Majlis Lundgren framför att det finns goda möjligheter att använda Solgårdens 
lokaler inte endast som äldreboende utan även till dagverksamhet eller andra 
typer av aktiviteter med föreningslivet. Simon Bring ser Solgården som en 
väldigt långsiktig och viktig fråga. De framtida behoven behöver ses över och 
hur de kan anpassa äldreomsorgen utefter de framtida behoven. Matthias 
Sjöberg (V) tydliggör att Vänsterpartiet vill se ett Solgården men kan inte lova 
när med tanke på det ekonomiska läget. Det kommer att komma en motion i 
nästa kommunfullmäktige om en oberoende utredning om framtida behoven 
för äldreomsorgen i Uppvidinge kommun meddelar Matthias Sjöberg. 

Simon Bring framför att kommunen äger Solgårdens fastigheter och 
Sverigedemokraterna, Kristdemokraterna och Centerpartiet tittar efter 
förutsättningar att hitta på något i Solgården.  

_____________ 
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11. Information från Kommunstyrelsens ordförande 
Simon Bring informerar kort om arbetet som görs i kommunen.  
_____________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KPT Protokoll 2024-06-20
(Signerat, SHA-256 4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D)

Sida 12 av 15



 

Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
13(14) 

Sammanträdesdatum 
2024-06-20 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

12. Information från förvaltningschef 
Tillförordnad förvaltningschef Anne Hallberg redogör om lediga platser i 
Särskilda boenden. Karl-Axel Svensson påpekar att kraven för att bli beviljad 
insatser är för hårda.   
 
Angående passerkort, det ska förekomma passerkort med bild och namn på, så 
att medarbetarna kan identifiera sig för den enskilda men i nuläget förekommer 
det endast en namnbricka. 
 
Anne Hallberg pratar igenom den ekonomiska situationen. Hälso- och 
sjukvårdschefen ska sluta och kommunen har valt att inte ersätta hens tjänst. 
De har fördelat om denna chefstjänst inom organisationen. Kommunen har 
kollat över placeringarna på Individ- och familjeomsorgen. Anne Hallberg, 
framför att förvaltningen kollar igenom varje del ekonomisk. 
 
Kommunen har beslutat om en interim chef innan en ordinarie 
förvaltningschef för välfärds- och omsorgsförvaltningen. Förhoppningsvis den 
första januari 2025. Rekryteringscenter är ett initiativ för att lättare kunna 
effektivera bemanningen i kommunen. Majlis Lundgren framför att de anhöriga 
in får falla i glömska.  
 
Vi måste kolla på hur kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet kan 
involveras in mer i processerna i kommunen. Anne Hallberg, ska ta kontakt 
med Emelie Petersson för att se till att anställningsannonserna skriver ut 
förkortningar. Namn och ledamöter och protokoll ska publiceras på hemsidan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KPT Protokoll 2024-06-20
(Signerat, SHA-256 4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D)

Sida 13 av 15



 

Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
14(14) 

Sammanträdesdatum 
2024-06-20 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

13. Åsikter från kommunala pensionär- och 
tillgänglighetsrådet ledamöter  

Anne Hallberg och Simon Bring tar med sig att se över hur kommunala 
pensionär- och tillgänglighetsrådet involveras mer i kommunens ärenden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

KPT Protokoll 2024-06-20
(Signerat, SHA-256 4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D)

Sida 14 av 15



Signering

Följande parter har signerat detta dokument

Simon AnderssonNamn: 
2024-06-25 08:47Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D

Matthias SjöbergNamn: 
2024-06-25 10:08Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D

MAJLIS LUNDGRENNamn: 
2024-06-25 10:55Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D

KPT Protokoll 2024-06-20
(Signerat, SHA-256 4DE3300862775260905759CAFC64B76B74C3CD74D963870AE6DDB52402E90F8D)

Sida 15 av 15


	Ärendelista
	2. Val av justerare
	3. Rekryteringen inför sommaren inom omsorgsavdelningen
	10. Lägesrapport Solgården
	11. Information från Kommunstyrelsens ordförande
	12. Information från förvaltningschef
	13. Åsikter från kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet ledamöter
	Signering




 


Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
1(14) 


Sammanträdesdatum 
2024-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


Plats och tid Eklövet, Lenhovda  2024-06-20 kl. 9:00 – 11:58 ajournering kl. 10:38-10:50 


Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


Matthias Sjöberg (V), ordförande 
Simon Bring (SD), ordförande för kommunstyrelsen  
Gunvor Antonsson (HRF) 
Annika Erlandsson (SPF) §§ 1-9 
Lars-Erik Frisk (SPF) §§ 1-9 
Eva Steen (PRO) 
Ann-Charlotte Gustafsson (PRO) §§ 1-9 
Majlis Lundgren (PRO) 
Ulla-Stina Nordh (PRO) 
Åke Axelsson (PRO) 
Karl-Erik Karlsson (HRF) 
Lena Ekbring-Rindsäter §§ 5-13 


Övriga deltagare under 
respektive punkt i 
dagordningen 


Anne Hallberg, tillförordnad förvaltningschef välfärds- och omsorgsförvaltningen 
Simon Andersson, förvaltningssekreterare välfärds- och omsorgsförvaltningen 
Annette Cronholm, omsorgschef §§ 1-4 
Michel Tränefors. förvaltningschef samhällsserviceförvaltningen  
Per Lindgren, enhetschef kostenheten § 7 


Justeringens plats och tid Digital justering, klockan 10:00 tisdagen den 26 mars 2024 
 
Underskrifter 
 Sekreterare 


 
   


 Simon Andersson  


   Ordförande 
  


 Matthias Sjöberg  


 Justerare 
  


 Majlis Lundgren  


   


  
 


 


 







 


Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
2(14) 


Sammanträdesdatum 
2024-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


Ärendelista 
  


1. Upprop  
 
2. Val av justerare  


 
3. Rekryteringen inför sommaren inom omsorgsavdelningen  
 
4. Hemtjänsten i Lenhovda  


 
5. Tillgänglighetsfrågor  


 
6. Framtiden för gamla delen av Olofsgården  


 
7. Delrapportering kring projekt Kyld mat 


 
8. Nya förskolan i Norrhult Michel Tränefors  


 
9. Nya skolan i Älghult Michel Tränefors  


 
10. Lägesrapport Solgården  


 
11. Information från Kommunstyrelsens ordförande  


 
12. Information från förvaltningschef  


 
13. Åsikter från kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 
ledamöter 


 
 


 


 


 


 


 


 







 


Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
3(14) 


Sammanträdesdatum 
2024-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


2. Val av justerare 
Majlis Lundgren föreslås och väljs som justerare. Justering sker digitalt tisdagen 
den 25 juni 14:00  
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3. Rekryteringen inför sommaren inom 
omsorgsavdelningen 


Omsorgschef Annette Cronholm informerar om rekryteringen inför sommaren 
2024.  


_____________ 
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4. Hemtjänsten i Lenhovda 
Välfärds- och omsorgsförvaltningens omsorgschef Annette Cronholm 
informerar om uppsägningarna i hemtjänsten i Lenhovda. Flera av de som 
tidigare sagt upp sig har återtagit sina uppsägningar, efter enskilda samtal med 
samtliga. Simon Bring nämner att han fått positiv respons just om Hemtjänsten 
i Lenhovda av en kommunmedborgare.  
 
Lars-Erik Frisk, framhäver att kommunen gärna borde starta ett arbete att 
främja yrket. Åke Axelsson vädjar att använda människorna på golvet mer när 
det kommer till schemaläggning. Annette Cronholm framför att kommunen 
måste balansera styrning och eget ansvar, angående schemaläggning.  
_____________ 
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5. Tillgänglighetsfrågor 
Samhällsserviceförvaltningens (SSF) förvaltningschef Michel Tränefors 
informerar om väghållning för kommunen. Info om snöskottning finns på 
hemsidan genom att söka på ”snö”. Samhällsservicesförvaltningen delar in 
vägarna i tre olika prioriteringsklasser, ett, två och tre. För snöröjning finns det 
externa entreprenörer som hanterar snöröjningen samt halkbekämpning. 
Samhällsservicesförvaltningen har tagit emot klagomål angående enskilda vägar 
som klassas som prioritering tre. Entreprenörer har brustit med sin snöröjning 
och Samhällsservicesförvaltningen kommer att ta en dialog inför nästa säsong 
med entreprenörerna. När det förekommer hinder för snöröjning och ligger 
ansvaret hos fastighetsägaren att åtgärda det.  
 
Michel fortsätter angående handikapparkeringen på Eken att Uppvidingehus 
genomförde målningen utanför Eken. Michel har begärt en inventering av 
samtliga handikapparkeringar i kommunen för att garantera att det finns 
handikapplatser. Målning är en upphandling som gör att själva målningen kan ta 
till efter sommaren.  
 
Trafiksituationen i Lenhovda är katastrofal anser Lars-Erik Frisk och Anne 
Hallberg kontaktar kommunpolisen. Mats Ljungqvist kommunpolisen 
(kontaktuppgifter) informerar att kommunen saknar en placeringsbot, som 
polisen kan använda. Polisen tar gärna mot tips om tider och platser där polisen 
kan bevaka.  
Kontakt polisen: Tipsa polisen | Polismyndigheten 
 
Michel Tränefors informerar om tjänsten FixaMinGata (FixaMinGata) där man 
kan rapportera problematik med infrastrukturen i kommunen. Det finns 
fortfarande möjlighet att kontakta Samhällsserviceförvaltningen, via telefon 
eller mejl för att meddela om problematik.  
 
Michel Tränefors informerar att Samhällsserviceförvaltningen ständigt arbetar 
med tillgängligheten, angående inre tillgänglighet har de påbörjat ett bygge med 
nya kemisalen i Åsedaskolan. Entrén till biblioteket i Lenhovda har renoverats 
med fokus på tillgänglighet. Angående ombyggnationen för Individ- och 
familjeomsorgens kontorsutrymmen med fokus på säkerhet ligger det en 
förstudie beställd. Utomhus arbetar Samhällserviceförvaltningen att upphandla 
gatu- och parkbelysning. Samhällserviceförvaltningen arbetar också med att 
besiktiga varenda lokal i kommunen för att göra en långsiktig underhållsplan för 
våra lokaler.  
 
Det förekommer otydligheter angående om vem som äger lokaler för våra 
särskilda boende. Uppvidinge kommun äger många hus men har avtal med 
UppvidingeHus för drift och underhåll.  
_____________ 



https://polisen.se/om-polisen/kontakt/tipsa-polisen/

https://fixamingata.se/
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6. Framtiden för gamla delen av Olofsgården 
Michel Tränefors framför att det finns inget uppdrag till 
Samhällsserviceförvaltningen, i väntan på ett nytt beslut finns det möjlighet att 
hyra lokaler. Det har framkommit intresse från en förening att hyra lokalen, 
men ännu är inget klart. 


_____________ 
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7. Delrapportering kring projekt Kyld mat 
Per Lindgren, chefen för kostenheten, rapporterar om piloten för den kylda 
maten. Solglimten har varit den första avdelningen som provat den kylda 
maten. Alternativrätt har erbjudits på helger men har konsumerats i en mindre 
skala. Alternativrätt innebär populära rätter. Kosten får in väldigt få önskemål 
av maträtter. Lena Ekbring-Rindsäter undrar hur mycket tid och energi man har 
besparat utifrån personal. Per Lindgren menar, att det måste effektiveras men 
att det är framför allt välfärds- och omsorgsförvaltningen som har bättre koll på 
tid och energi. Åke Axelsson kritiserar kvalitén på den mat som erbjudits. Majlis 
Lindgren framför att kosten måste lyssna på att den kritik som har förmedlats. 
Matthias Sjöberg påpekar att Välfärds- och omsorgsförvaltningen och kosten 
måste göra en risk- och konsekvensanalys ihop för att undersöka hur den kylda 
maten påverkar arbetsbördan på hemtjänstpersonal. 


_____________ 
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8. Nya förskolan i Norrhult 
Michel Tränefors informerar om den nya förskolan i Norrhult, Trollstenen. 
Projektet har genomförts i samråd med pedagogerna och Uppvidingehus. 
Matthias Sjöberg framför för framtida projekteringar ska det gå igenom 
remissorganet kommunala pensionär- och tillgänglighetsråd (KPT). Tidigare har 
kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet fått ritningsutkast för att kunna 
påverka tidigare, men det förekommer ej längre. Det finns ett uppdrag för en 
förskola för Lenhovda där kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet ska 
involveras mer ska Michel se till. Kommunala pensionär- och 
tillgänglighetsrådet kan involveras i lokalförsörjningsprocessen, som ses över 
just nu där Simon Bring tar med sig i det arbetet. 


_____________ 
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9. Nya skolan i Älghult  
Michel Tränefors visar upp ritningen för Älghultskolan. Kommunstyrelsen ska 
ta ett beslut angående om hur tillagningskök ska struktureras i kommunen efter 
sommaren. Lena Rindsäter-Ekbring undrar om hur utemiljön finansieras, och 
det ska den privata aktören finansiera, svarar Michel. Åke Axelsson undrar om 
solceller kommer att sättas upp på skolan. Michel svarar att det finns ett beslut i 
kommunen att det ska förekomma solceller vid nybyggnationen. I detta fall blir 
Uppvidinge kommun som blir hyrgäster, vilket innebär att det blir en 
förhandling angående solceller.  


Simon Bring ser en brist i kommunikationen mellan barn- och 
utbildningsförvaltningen och kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet. 


_____________ 
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10. Lägesrapport Solgården 


Simon Bring börjar med att informera att det har inkommit en förfrågan från 
Länsstyrelsen att kolla på om lokalen kan använda Solgården som 
flyktningboende. 


Matthias Sjöberg förtydligar nämnden har tagit ett beslut att 
Samhällsserviceförvaltningen ska undersöka Solgårdens lokaler och göra en 
kostnadsberäknings. Välfärds- och omsorgsförvaltningen har genomfört en 
egen kalkyl om kostnader.  


Lars-Erik Frisk påpekar att den ekonomiska situationen i nämnden.  Matthias 
Sjöberg säger att nämnden inte har gjort ett beslut att öppna utan endast gjort 
en kalkyl om detta.  


Karl-Axel Svensson undrar hur processen fungerar om man får bo i ett 
äldreboende i den kommundelen som man bor i. När man får ett beslut om 
äldreomsorgen, får man önska vart man helst vill vara placerad förtydligar 
Matthias Sjöberg.  


Majlis Lundgren framför att det finns goda möjligheter att använda Solgårdens 
lokaler inte endast som äldreboende utan även till dagverksamhet eller andra 
typer av aktiviteter med föreningslivet. Simon Bring ser Solgården som en 
väldigt långsiktig och viktig fråga. De framtida behoven behöver ses över och 
hur de kan anpassa äldreomsorgen utefter de framtida behoven. Matthias 
Sjöberg (V) tydliggör att Vänsterpartiet vill se ett Solgården men kan inte lova 
när med tanke på det ekonomiska läget. Det kommer att komma en motion i 
nästa kommunfullmäktige om en oberoende utredning om framtida behoven 
för äldreomsorgen i Uppvidinge kommun meddelar Matthias Sjöberg. 


Simon Bring framför att kommunen äger Solgårdens fastigheter och 
Sverigedemokraterna, Kristdemokraterna och Centerpartiet tittar efter 
förutsättningar att hitta på något i Solgården.  


_____________ 
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11. Information från Kommunstyrelsens ordförande 
Simon Bring informerar kort om arbetet som görs i kommunen.  
_____________ 
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12. Information från förvaltningschef 
Tillförordnad förvaltningschef Anne Hallberg redogör om lediga platser i 
Särskilda boenden. Karl-Axel Svensson påpekar att kraven för att bli beviljad 
insatser är för hårda.   
 
Angående passerkort, det ska förekomma passerkort med bild och namn på, så 
att medarbetarna kan identifiera sig för den enskilda men i nuläget förekommer 
det endast en namnbricka. 
 
Anne Hallberg pratar igenom den ekonomiska situationen. Hälso- och 
sjukvårdschefen ska sluta och kommunen har valt att inte ersätta hens tjänst. 
De har fördelat om denna chefstjänst inom organisationen. Kommunen har 
kollat över placeringarna på Individ- och familjeomsorgen. Anne Hallberg, 
framför att förvaltningen kollar igenom varje del ekonomisk. 
 
Kommunen har beslutat om en interim chef innan en ordinarie 
förvaltningschef för välfärds- och omsorgsförvaltningen. Förhoppningsvis den 
första januari 2025. Rekryteringscenter är ett initiativ för att lättare kunna 
effektivera bemanningen i kommunen. Majlis Lundgren framför att de anhöriga 
in får falla i glömska.  
 
Vi måste kolla på hur kommunala pensionär- och tillgänglighetsrådet kan 
involveras in mer i processerna i kommunen. Anne Hallberg, ska ta kontakt 
med Emelie Petersson för att se till att anställningsannonserna skriver ut 
förkortningar. Namn och ledamöter och protokoll ska publiceras på hemsidan. 
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13. Åsikter från kommunala pensionär- och 
tillgänglighetsrådet ledamöter  


Anne Hallberg och Simon Bring tar med sig att se över hur kommunala 
pensionär- och tillgänglighetsrådet involveras mer i kommunens ärenden.  
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